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Somos el segundo municipio de más de 10.000 habitantes de España con la tasa de robos en 
domicilio más alta
El grupo parlamentario de C’s ha presentado una propuesta de resolución en el Parlament de 
Cataluña en la que pide que se incremente la ratio de Mossos d’Esquadra desplegados en Sant Cugat. 

Inés Arrimadas se reúne con los trabajadores del Hospital General de Catalunya y reclama un 
hospital de referencia para Sant Cugat
C’s se reúne con los trabajadores y la dirección del Hospital General de Catalunya ante la inacción 
de Comín para dar respuesta a las necesidades sanitarias de los catalanes.

C’s consigue que se ponga en marcha un registro de bicicletas para poder controlar sus robos
Según la última Encuesta Barómetro de la Bicicleta de la Generalitat, un 17’5% de los ciclistas 
han sufrido al menos un robo en los últimos cinco años.

leer más...

leer más...

leer más...

Aldo Ciprian pregonero en la edición XXIX de las Jornadas Culturas del Centro Castellano-Manchego

leer más...

INFORMA 

http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/09/30/ciutadans-cs-presenta-una-iniciativa-al-parlament-on-demana-que-sincrementin-els-efectius-dels-mossos-desquadra-a-sant-cugat/
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/09/20/arrimadas-mentre-el-govern-demana-informes-per-declarar-la-independencia-ciutadans-visita-i-fa-propostes-per-escoles-i-hospitals/
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/03/10/ciutadans-cs-sant-cugat-vol-crear-un-registre-de-bicicletes-a-sant-cugat-per-poder-controlar-els-robatoris/
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/09/25/pregon-aldo-ciprian-castilla-la-mancha/


C's és el primer partit polític del consistori que ha presentat una proposta en el Parlament 
de Catalunya per tal de què s'incorporin més agents de Mossos d'Esquadra a Sant Cugat
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Aturar l’exclusió de l’Hospital General de Catalunya de la xarxa pública i estudiar la possibilitat d’aprofitar les instal·lacions 
perquè és converteixi en l’hospital de referencia.
C’s demana a la Generalitat que estudiï la possibilitat d’aprofitar les instal·lacions perquè es converteixi en l’hospital 
de referència per a Sant Cugat, Rubí i Castellbisbal.

Millorar l’estat de la xarxa de clavegueram de Valldoreix. (Rebutjada per Convergència)

Susanna Casta denuncia “l’estat de la xarxa de clavegueram que està obsoleta i pensada per a un municipi de mil 
habitants i no per a un de vuit mil com és Valldoreix”.

Soterrar la torre d’alta tensió, arreglar el clavegueram i minimitzar el soroll de l’AP7 a Mas Gener.
Existeix una normativa Europea que estableix el màxim grau de contaminació de camp magnètic que hi pot haver a 
prop de comunitats veïnals.

Sol·licitar la gratuïtat dels llibres de text per a totes les famílies a Sant Cugat. (Sense el suport del ple municipal)

L’objectiu és contribuir a l’estalvi familiar en la compra de llibres, que tenen un cost d’entre 200 i 250 euros per 
alumne en el cas d’haver-los de comprar tots.

Renovar la senyalització de Valldoreix per facilitar l’accessibilitat a les sortides del municipi.
Actualment, no existeix cap senyalització dintre del municipi indicant les diferents sortides de Valldoreix cap a 
l’AP-7, Barcelona, els Túnels de Vallvidrera, Mirasol, Sant Cugat, la C-58 o Rubí.

Millorar les condicions del servei de taxi per als usuaris i professionals a Sant Cugat, així com la instal·lació de lavabos a les parades.
La proposta contempla habilitar punts de recarrega elèctrics, una zona d’espera amb lavabos i marquesina i la 
millora de la senyalització de les parades de taxi.

Mocions presentades a Sant Cugat hi ha Valldoreix des de juny a octubre del 2016.
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leer más...

leer más...

leer más...

leer más...

leer más...leer más...

http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/10/04/ciutadans-cs-sant-cugat-reclama-que-saturi-lexclusio-de-lhospital-general-de-catalunya-de-la-xarxa-publica/
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/09/29/ciutadans-cs-sant-cugat-reclama-millores-en-el-manteniment-i-la-salubritat-del-clavegueram-de-valldoreix/
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/08/31/ciutadans-sant-cugat-reclama-millores-immediates-en-el-manteniment-i-la-salubritat-del-barri-de-mas-janer/
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/07/06/ciutadans-cs-sant-cugat-demana-la-gratuitat-dels-llibres-de-text-per-a-totes-les-families/
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/05/13/ciutadans-demana-millorar-la-senyalitzacio-de-valldoreix-per-facilitar-laccessibilitat-a-les-sortides-del-municipi/
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/06/07/cs-sant-cugat-demana-incorporar-marquesines-lavabos-parades-taxi-sant-cugat/
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/09/30/ciutadans-cs-presenta-una-iniciativa-al-parlament-on-demana-que-sincrementin-els-efectius-dels-mossos-desquadra-a-sant-cugat/


La subida de sueldo del 46% de las portavoces de ERC y CUP amparado 
por Convergencia. C’s fue el único partido que votó en contra.

DENUNCIA

TRANSPARENCIA
Ponemos a tu disposición las cuentas del Grupo Municipal

Para más información haz clic aquí

leer más...

La reacción tardía de Convergencia ante el aumento de robos en Sant Cugat
En el pleno de julio Convergencia votó en contra de la propuesta para incrementar la 
presencia de Mossos d’Esquadra en Sant Cugat. leer más...

La dilación de los procesos de participación ciudadana
Los procesos de participación ciudadana están controlados por el equipo de gobierno 
que prolonga las conclusiones y toma de decisiones ‘in aetérnum’.

leer más...

La mala planificación urbanística del ayuntamiento en el Turó de Can Matas 
y en el caso ADIF nos ha costado a todos 16 millones de €"
Dos sentencias tribunales nos obligan a pagar 8,5 millones de € por la reparcelación del 
Turó de Can Matas y 7,5 millones de € por el caso ADIF. leer más...

https://www.youtube.com/watch?v=m--vBLFa58U&feature=youtu.be
https://www.youtube.com/watch?v=f-0WDMEdkvk
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/09/19/la-ciudad-de-las-pildoras-azules/
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/06/29/turo-de-can-mates-lo-pagamos-todos/
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/2016/10/21/transparencia-cuentas-grupo-municipal-sant-cugat-31092016/


Si vols parlar amb ells, apropa’t a l’Ajuntament

Aldo Ciprian - Portaveu

Dijous: 10h-12h
aldociprian@santcugat.cat

@a_ciprian
Aldo Ciprian

Sergio Blázquez

Dilluns: 16h-18h
sergioblazquez@santcugat.cat

@SergioBlazquezA
Sergio Blazquez 

Atenció Ciutadana a Valldoreix

grupcs@santcugat.cat 

Dimarts a Divendres de 9 a 13 hrs

647 040 102

ATENCIÓ CIUTADANA A L’AJUNTAMENT DE SANT CUGAT

PARLA AMB ELS REGIDORS

Munia Fernández-Jordán

Dimecres: 11-13h
muniafernandez-jordan@santcugat.cat

@muniafj 
Munia Fernández-Jordán 

Susanna Casta 
Vocal de C’s en l’EMD

Dimarts i Dijous : 10h – 13h
scasta@valldoreix.cat

608.854.839
@ssussannacb
Susanna Casta 

ESCOLTA

https://twitter.com/a_ciprian
https://es.linkedin.com/pub/aldo-ciprian/20/777/13
https://twitter.com/SergioBlazquezA
https://www.linkedin.com/in/sergio-bl�zquez-aguirre-602835108
https://es.linkedin.com/in/munia-fern�ndez-jord�n-celorio-0ba784108
https://www.linkedin.com/in/susanna-casta-balcells-456aa641
https://twitter.com/muniafj
https://twitter.com/ssussannacb


@Cs_SantCugat

Ciutadans Sant Cugat

grupcs@santcugat.cat 

@Cs_SantCugat

Ciutadans Sant Cugat

santcugat.ciudadanos-cs.org 

https://twitter.com/Cs_Santcugat
https://www.facebook.com/ciutadans.santcugat
https://www.instagram.com/cs_santcugat/
https://www.youtube.com/channel/UCud4rZ4BnwziyZC64-8kQRw
http://santcugat.ciudadanos-cs.org/

